
HAPARANDA STAD SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
Kommunstyrelsen 2019-09-17 
 
 
 Sid 1 

____________________________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

 
Plats och tid                        Sandskär, stadshuset kl. 13.00 – 15.00 
    
Beslutande 

Ann-Kristin Joki, ordförande 
Anders Tapani, SPF 
Åke Bolmgren, PRO Haparanda 
Hjördis Preiman, SKPF 
Lars Pesula, PRO Karungi 
Tuula Andersson, Finska föreningens pensionärer 

                                           Anders Lundbäck, PRO Seskarö 
                                            --- 

Marju Koivumaa, socialchef 
Janne Lind, socialnämndens ordförande 
 
 
 

Övriga deltagare Lasse Stenman, sekreterare 
  
  
  
Utses att justera  
  
Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret 
  
Under- 
skrifter  Sekreterare ………………………………………………….. Paragrafer   21-29 
  Lasse Stenman 
  
 Ordförande  ………………………………………………….. 
  Ann-Kristin Joki 
  
 Justerare ……………………………………………………………………………………………………. 
                                           Anders Tapani 
 
 ____________________________________________________________ 

     ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
  
Organ Kommunala pensionärsrådet 
  
Sammanträdesdatum 2019-09-17 
  
Anslagsdatum  Anslaget tas ned 
  
Förvaringsplats för protokollet Kommunledningskontoret 
  
  
Underskrift   …………………………………………………… 
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Justerare  Utdragsbestyrkande 

 
Ärenden 
 
Kpr § 21 
 
Öppnande 
 
Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna till årets tredje sam-
mankomst i rådet. 

 
_____ 
 
Kpr § 22 
 
Justerare 
 
Ledamot Anders Tapani. 
_____ 

 
 
Kpr § 23 
 
Föregående protokoll 
 
Läggs till handlingarna efter dragning av sekreteraren. 
_____ 
 
Kpr § 24 
 
Besök av socialchef Marjo Koivumaa och socialnämndens ordförande Janne Lind 
 
Rådet har tillsänt Koivumaa och Lind frågor om fördelning av föreningsbidrag, ett 
ärende som utretts av kommunens tjänstemän under lång tid. Ledamöterna Bolm-
gren och Andersson har betänkligheter rörande aktuell fördelning.  
 
Lind redogör för nämndens inställning och de politiska direktiven i frågan. Den lokala 
kvinnojouren och Sällskapet länkarna anses ha viktiga samhällsfunktioner och priori-
teras därför och tilldelas i runda tal hälften av tillgängliga medel. 
 
Också Reumatikerföreningen och Hjärt- & lungföreningen premieras i högre grad än 
andra föreningar, också detta för deras samhällstillvända verksamheter.  
 
Förslag till riktlinjer för föreningsbidrag bifogas protokollet. 
 
Koivumaa konstaterar att bygget av nya äldreboenden stått stilla under sommaren, 
men att aktiviteten tilltar under höstmånaderna. 
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Justerare  Utdragsbestyrkande 

En ny äldreplan utformas i skrivande stund, där Åsa Niemi Kumpula arbetar med ut-
kast som ska ut på remiss innan den presenteras för Ks. Vidare pågår rekrytering av 
ny MAS efter Carina Kapraali. 

 
____     
 
Kpr § 25  
 
Planering av försenad föreningsdag 
 
Den tänkta föreningsdagen i rådets regi den 13 september fick ställas in av praktiska 
skäl, då köpcentrumet Rajala saknade rätta faciliteter. 
 
Rådet konstaterar att aktivitet måste till på flera händer i gruppen. Under en förut-
sättningslös diskussion formas tankar på ett öppet möte för föreningsfolk i syfte att 
bredda kontaktytor och undersöka förutsättningar för en föreningsdag. 
 
Sekreteraren formulerar en inbjudan till sittning i kommunhusets sessionssal torsda-
gen den 3 oktober. Regionrådet Linda Frohm får också en inbjudan som hon seder-
mera tackar ja till. 

                 ____     
 
Kpr § 26 
 
Rapport från LPR 19-05-16 
 
Ett kort möte gemensamt med regionens tillgänglighetsråd med mest formalia- och 
personalfrågor. 
 
Synskadades riksförbund har fråga om hur dialogen fungerar i frågor som rör dem. 
Varken Länspensionsrådet eller Regionens tillgänglighetsråd vill ha gemensamma 
möten. 
 
Frågan om mötesstruktur tas upp vid nästa ordinarie möte den 24 september. 

 
____     
 
Kpr § 27 
 
Nästa möte 
 
Utfall av eventuell föreningsdag diskuteras. 
____     

 
Kpr § 28 
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Justerare  Utdragsbestyrkande 

Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor avhandlas. 
____     

 
Kpr § 29 
 
Avslutning 
 
Ordförande avrundar mötet och tackar för visat intresse. 
____     

 
 
 
 

 


